



## Roseville Joint Union High School District

English Learner Advisory Committee (ELAC)

West Park High School

October 4, 2023

ELAC Agenda

Posted online: October 4, 2023

Time Allotted	Legal Requirements: <i>(insert topic here)</i>
	<b>1. Call the meeting to order at: (5:00 pm)</b>
	<b>2. Welcome and Introductions:</b> Liz Lloyd, EL Coordinator Kathy Eisenhower, Assistant Principal
	<b>3. New business:</b> Attendance and Biliteracy
	<b>4. Dual Enrollment and Internships (Anna Gonzalez-Cifuentes)</b>
	<b>5. Public comments and announcements:</b> Good of the order
	<b>6. Adjournment: (6:00)</b> <b>Next meeting - November 15, 2023 - invite a friend!</b> <b>Next DELAC meeting Tuesday, at Independence High School 😊</b>

The Roseville Joint Union High School District prohibits discrimination, intimidation, harassment (including sexual harassment) or bullying based on a person's actual or perceived ancestry, color, disability, gender, gender identity, gender expression, immigration status, nationality, race or ethnicity, religion, sex, sexual orientation, or association with a person or a group with one or more of these actual or perceived characteristics. For questions or complaints, contact **Equity Compliance Officer:** Rob Hasty, Executive Director, Human Resources, 1750 Cirby Way Roseville, CA 95661, 916-782-8663, [rhasty@rjuhsd.us](mailto:rhasty@rjuhsd.us) and **Title IX Coordinator:** Rob Hasty, Executive Director, Human Resources, 1750 Cirby Way Roseville, CA 95661, 916-782-8663, [rhasty@rjuhsd.us](mailto:rhasty@rjuhsd.us). For questions or inquiries related to 504s, please reach out to our **Section 504 Coordinator:** Craig Garabedian, Executive Director of Special Education, 1750 Cirby Way, Roseville, CA. 95661, 916-771-6570 ex. 4901, [cgarabedian@rjuhsd.us](mailto:cgarabedian@rjuhsd.us).

Roseville Joint Union High School District prohíbe la discriminación, la intimidación, el acoso (incluido el acoso sexual) o el acoso basado en la ascendencia, el color, la discapacidad, el género, la identidad de género, la expresión de género, el estado migratorio, la nacionalidad, la raza o el origen étnico, sexo, orientación sexual o asociación con una persona o grupo con una o más de estas características reales o percibidas. Si tiene preguntas o quejas, comuníquese con el **Oficial de Cumplimiento de Equidad:** Rob Hasty, Director Ejecutivo, Recursos Humanos, 1750 Cirby Way Roseville, CA 95661, 916-782-8663, [rhasty@rjuhsd.us](mailto:rhasty@rjuhsd.us) y **Coordinador del Título IX:** Rob Hasty, Director Ejecutivo, Recursos Humanos, 1750 Cirby Way Roseville, CA 95661, 916-782-8663, [rhasty@rjuhsd.us](mailto:rhasty@rjuhsd.us). Si tiene preguntas o consultas relacionadas con los planes 504, comuníquese con nuestro **Coordinador de la Sección 504:** Craig Garabedian, Director Ejecutivo de Educación Especial, 1750 Cirby Way, Roseville, CA. 95661, 916-771-6570 ex. 4901, [cgarabedian@rjuhsd.us](mailto:cgarabedian@rjuhsd.us).

В школьном округе Roseville Joint Union High School District запрещены дискриминация, унижение, преследование (включая сексуальное домогательство) или травля, вызванные такими признаками индивидуума, как происхождение, цвет кожи, инвалидность, гендер, гендерная идентичность, гендерное выражение, иммиграционный статус, национальность, раса или этничность, религия, пол, сексуальная ориентация или ассоциация с лицом или группой лиц, имеющими одну или более реальную или предполагаемую характеристику из перечисленных выше. С вопросами и жалобами обращайтесь к **Должностному лицу, ответственному за вопросы равенства:** Rob Hasty, исполнительный директор, отдел кадров, [1750 Cirby Way Roseville, CA 95661, 916-782-8663, rhasty@rjuhsd.us](mailto:rhasty@rjuhsd.us) и **Координатору по вопросам, попадающим под действие Закона IX** Rob Hasty, исполнительный директор, отдел кадров, [1750 Cirby Way Roseville, CA 95661, 916-782-8663, rhasty@rjuhsd.us](mailto:rhasty@rjuhsd.us). По вопросам или проблемам, связанным с Разделом 504, пожалуйста, обращайтесь к нашему **Координатору по вопросам Раздела 504:** Craig Garabedian, исполнительный директор по вопросам специального образования, [1750 Cirby Way, Roseville, CA. 95661, 916-771-6570 ex. 4901, cgarabedian@rjuhsd.us](mailto:cgarabedian@rjuhsd.us).